
 
ACTA ASSEMBLEA AFA 24.04.2024  

Es dona la benvinguda i l’inici a l’assemblea de l’AMPA el divendres 10 de novembre de 2024 a 

les 16.30h. Es presenta l’ordre del dia: 

- Renovació Junta AFA 

- Comissions actuals actives a l’AFA 

- Novetats Comissió del menjador 

- Precs i preguntes 

 

1. Renovació Junta AFA. 

Tal i com ja es va informar per correu, el dia 5 de maig caduquen els poders de l’actual Junta de 

l’AFA. 

Per correu electrònic o en persona no s’han rebut noves candidatures per assumir els càrrecs de 

la Junta de l’AFA. 

S’ha presentat una única candidatura conjunta per la nova Junta de l’AFA, formada per les 

persones següents: 

- Silvia Vall (mare de I3, I5 i 2n), com a presidenta. 

- Raquel Gonzaga (mare de 3r), com a Vice-presidenta. 

- Elena Isern (mare de I4 i 2n), com a secretària. 

- Xavier Gasau (pare de I4), com a tresorer. 

Un cop presentada la candidatura, es realitza la votació de la candidatura a mà alçada. Ningú ha 

informat de la delegació de vot. Hi ha un recompte de 17 vots a favor, cap vot en contra i cap 

abstenció. Per tant, queda aprovada i constituïda la nova Junta de l’AFA Joan Bruguera. 

En Xavier Cardona, tresorer de la Junta sortint, farà un traspàs progressiu de les diferents 

tasques de tresoreria. 

 

2. Comissions actuals actives a l’AFA. 

Es comenten les comissions actuals que hi ha actives a l’AFA: 

- Menjador i acollida: Maria Codina, Ana Quintano, Ramon Servitjà, Marina Torrent i 

Ivonne Quintanilla. 

- Extraescolars: Eva Callol, Jordi Casanovas, Mabel Sánchez, Eva Gòmez i Ivonne 

Quintanilla. 

- Casals: Eva Gómez, Cristina Rodriguez, Ivonne Quintanilla. 

- Comunicació, disseny, imatge i web: Cristina Guerrero. 

- Dinamització i festes: Elisabet Bou, Gemma Esteve, Mouly Molist, Emma Ruiz, Mª 

Àngels Bosch, Liz Diaz i Stefany Cevallos. 

- Sortides: Tomàs Brea. 

- Hort: Damià Curós. 

- Entorn escolar segur: Emma Ruiz, Raquel Gonzaga, Ferran Ripoll i Lluís Serrano. 

- Material escolar: Eva Callol. 



 
- Escola de famílies: Elisabet Falgueras, Anna Cortés, Mercè Martí , Montserrat Servitjas 

i Marina Torrent. 

Es comenta que cal reforçar: 

- Comissió d’extraescolars: cal reforçar-la, perquè és molt activa tot el curs, i fa molta 

feina, i perquè hi ha membres que han sol·licitat relleu. 

-  Comissió de material escolar: fins ara, la Comissió de material escolar únicament 

s’encarregava de recollir el llistat del material escolar per portar-lo a Neus Paper, i fer 

arribar l’oferta que ens feia la papereria als diferents cursos. Aquest any, degut a que hi 

ha hagut canvis respecte l’any passat en els Vals Escolars que es faran arribar des de la 

Generalitat, es preveu que puguin ser les AFA’s les beneficiàries d’aquests vals, i que 

s’encarreguin les pròpies AFA de la compra conjunta de la quaderneria pels diferents 

cursos. La Berta Puig (mare de 1r) s’ofereix per formar part de la Comissió i si cal, poder 

negociar amb diferents editorials, ja que per motius laborals té contactes. 

Es parlarà amb l’equip directiu, a veure si podem anticipar com es gestionarà tot plegat! 

- Projecte pati: aniria molt bé que hi hagués una comissió que treballés per donar-li una 

volta al pati actual que tenim, per mirar de treure’n més profit i fer-lo més beneficiós 

per tots els alumnes. 

 

3. Novetats Comissió del menjador. 

La Comissió ha estat treballant activament per reivindicar el tall immediat del carrer Artillers, la 

millora de l’entorn escolar, i la climatització de l’escola. 

Es comenta que aquest any s’han mantingut converses amb l’Ajuntament pel tema de l’entorn 

escolar segur i el soroll que tenim a l’escola. Amb el nou Ajuntament, sembla que hi ha hagut un 

canvi de tarannà, i les converses son més àgils. 

Hi ha la promesa de tallar el carrer Artillers, però no hi ha una data clara. També es va comentar 

que, degut a que l’escola es troba en un edifici històric protegit, s’intentarà establir un pla de 

climatització específic per l’escola, i no només crear un espai climàtic segur com s’ha plantejat 

des de la Generalitat. S’ha treballat tot el tema de canviar els tancaments, equipar amb 

ventiladors les aules i reduir el soroll que arriba a l’escola tant per Jaume I com per Artillers. 

Estem pendents de la resposta de l’Ajuntament, per concretar terminis i perquè facin propostes 

de climatització específiques. 

 

4. Funcionament del menjador i objectius 23-24 

Es comenten a les famílies el que han sigut les tasques principals de la Comissió del Menjador 

durant aquests 2 anys que porta en funcionament amb la composició actual. 

Com a resum principal, la Comissió actual del menjador es va trobar, al curs 21-22, amb una 

empresa gestora (Espais) que tenia el contracte caducat, i el va haver de renovar a contrarellotge 

amb un compromís de 2 anys (prorrogable a 2 més). Ara mateix tocaria la renovació de la 

primera pròrroga. 



 
Durant aquests 2 anys, s’han resolt les irregularitats econòmiques detectades per part de 

l’empresa, i s’ha seguit tot el tema econòmic que comporta el menjador amb detall. S’ha 

aconseguit passar a tenir uns beneficis més alts només amb aquest control, sense necessitat 

d’incrementar el preu del menjador.  

Per altra banda, la Comissió ha hagut de gestionar impagats (actualment no n’hi ha), amb tot el 

que comporta per part dels pares i mares voluntaris que formen part de la comissió (sobretot 

en termes de confidencialitat i conflictes d’interès). També ha hagut de resoldre i intervenir en 

conflictes que tenen lloc durant l’espai del menjador, sovint d’àmbit individual, que considerem 

que haurien de quedar resolts entre els monitors i els alumnes.  

Tot això s’ha compaginat amb reunions periòdiques amb la coordinadora del menjador, per 

tractar altres temes d’interès de la comissió: dinamització del pati, creació d’una biblioteca per 

l’estona del menjador, promoció del rentat de dents diari durant l’estona del migdia, entrada en 

la campanya “Bo, sa i d’aquí”, millora del tractament de les al·lèrgies i les intoleràncies 

alimentàries...I també ha gestionat altres problemes/imprevistos que han anat sorgint: obertura 

dels lavabos de baix del pati per descongestionar el de dalt, mediació per tal d’aconseguir tenir 

l’opció de pícnic el dia de les sortides, etc... 

Arribats a aquest punt, i motivats per oferir un millor servei del menjador, la Comissió va buscar 

empreses alternatives per fer la gestió del menjador escolar. D’entre les empreses que es van 

contactar, es va escollir l’empresa Capgir, per tal de poder seguir amb una empresa local petita 

que permeti seguir intervenint i mediant per tal d’anar empresa-AFA-escola en una mateixa 

direcció. 

Arrel de la revisió d’empreses alternatives que s’ha fet, s’ha vist que l’actual gestió del menjador 

està totalment obsoleta: totes les empreses consultades s’encarreguen de la gestió de les 

inscripcions, de la gestió dels rebuts, dels impagats, etc...mentre que actualment nosaltres 

tenim contractada la Mari per aquests temes (que hauria de gestionar directament l’empresa 

Espais). També les empreses consultades ofereixen que en cas d’avaria, la reparació dels aparells 

vagi a càrrec de l’empresa gestora i no de l’AFA, com teníem fins ara amb l’empresa Espais. 

Arribats a aquest punt, es va parlar amb l’empresa Espais i se’ls va demanar que ens facin una 

nova oferta pels propers anys, amb la sorpresa que l’empresa Espais ha igualat les condicions a 

la resta d’ofertes aconseguides. 

Per tant, actualment hi ha 2 propostes per la gestió del menjador els 2 propers anys: 

- Capgir 

- Espais 

Totes 2 ofertes tenen unes característiques semblants, amb la principal diferència que Capgir ja 

té una trajectòria consolidada amb aquest tipus de gestió integral del servei del menjador, i 

Espais ho ofereix per primer cop. També cal tenir en compte que Espais és una empresa que ja 

coneixem, amb el monitoratge també consolidat a l’escola, mentre que Capgir treballa amb el 

monitoratge de TotOci (tot i que la gestió la fan conjunta). Tot i això, s’ha parlat amb l’AFA 

d’Eiximenis, que tenen el menjador delegat a Capgir, i s’ha comprovat que n’estan contents. 

Com que la Comissió del menjador considera que la decisió de canviar o no d’empresa del 

menjador afecta a totes les famílies de l’escola, vol portar-ho a votació. Es debat entre els 

assistents quina és la millor manera de registrar aquesta votació i fer-la el màxim de 



 
representativa, i al final s’opta per fer una votació presencial a mà alçada en una Assemblea 

extraordinària on només es realitzarà la votació, ja que els dubtes, comentaris, etc. s’han 

debatut en aquesta Assemblea. 

Sense més intervencions, la reunió es dona per finalitzada a les 17:45h.  

L’Acta de l’Assemblea es penjarà a la web (www.afabruguera.cat). 

 

http://www.afabruguera.cat/

